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Aan : Commissie Milieu, Mobiliteit en Economie 

Van : J. W. R. van Lunteren Behandelend 

ambtenaar: 

Sieta de Vries  

Onderwerp : Toezeggingen uit de Commissie MME van 14 november 2011 t.a.v. Biomassapotentieel 

  

 

Geachte commissieleden,  

In de Commissie Milieu, Mobiliteit en Economie van 14 november 2011 heb ik toegezegd enkele vragen die 

werden gesteld naar aanleiding van het agendapunt Biomassapotentieel schriftelijke te beantwoorden. Dat doe 

ik met deze memo. 

1. Er komt schriftelijk informatie over een project in de gemeente Utrecht, waarbij blokkades zijn 
opgetreden. 
 

Het bovengenoemde project betreft de Bio Energie Centrale (BEC) van Eneco op het terrein van Bonder 

Afval Recycling BV te Lage Weide. De Provincie Utrecht en de Gemeente Utrecht zijn intensief betrokken 

bij de ontwikkelingen rond dit project. Beide overheden staan in principe positief tegen over dit initiatief.  

Doordat de verkoop van het netwerkbedrijf van Eneco eerder dit jaar plots niet doorging heeft Eneco al 

haar bio-energieprojecten voor onbepaalde tijd ‘on hold’ gezet.  

Vanuit de gemeente zijn een aantal aandachtsgebieden genoemd die nadere toelichting behoeven, zoals 

de duurzaamheid van de biomassa en samenwerking met Nuon. Eneco heeft daartoe contact gezocht met 

Nuon. Dit heeft geresulteerd in een mogelijke nieuwe lokatie voor de BEC, namelijk bij op het terrein van 

de Nuon centrale. Er is een onderzoek uitgevoerd waarbij beide lokaties zijn vergeleken, o.a. op milieu-

impact naar de omgeving. De locatie bij Bonder is daar als beste optie uit naar voren gekomen. Inmiddels 

heeft Eneco besloten de vergunningprocedure te starten en hierover hebben inmiddels twee 

gezamenlijke overleggen met gemeente en provincie plaatsgevonden. 

 
2. De mogelijkheden voor rietteelt als biomassa worden meegenomen bij de inrichting van het landelijk 

gebied. 
 

Bij het onderzoek door Ecofys naar het beschikbare biomassapotentieel is de beschikbare hoeveelheid riet 

in beeld gebracht. Daarbij is uitgegaan van het bestaand areaal aan riet. De verwachting is dat door 

realisatie van nieuwe natuur het aanbod van riet  geleidelijk zal toenemen. Deze ontwikkeling is door 

Ecofys ook meegenomen bij het berekenen van het biomassapotentieel.  
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In opdracht van de provincie Utrecht en het innovatienetwerk is een onderzoek uitgevoerd naar de 

mogelijkheden voor het beter benutten van riet en kansen voor rietteelt. Conclusie is dat er wel kansen 

zijn voor betere benutting van riet maar dat, bij de huidige energieprijzen, het telen van riet voor 

energievoorziening economisch niet aantrekkelijk is. Meer hoogwaardige toepassing van riet als grondstof 

voor andere producten zal op middellange en lange termijn pas gerealiseerd worden. Het is niet 

realistisch te verwachten dat riet op grote schaal geteeld zal worden. De impact op de inrichting van het 

landelijk gebied zal gering zijn.  

Hoogachtend,  

 

J.W.R. van Lunteren 

Portefeuillehouder Economie, Mobiliteit en Financiën 

 

 


